

YJX-FB-200静音在线片材机边料粉碎机破碎机一拖一塑料辅机

产品名称	YJX-FB-200静音在线片材机边料粉碎机破碎机一拖一塑料辅机
公司名称	汕头市聚能科技有限公司
价格	350000.00/台
规格参数	品牌:YJX-JN 型号:YJX-FB-200 产地:广东省汕头市金平区
公司地址	金平区鮑莲街道莲风福路8号之六
联系电话	075488201835 13531220031

产品详情

YJX-FB-200静音在线片材机边料粉碎机破碎机一拖一

一、主要配置表Main Configuration Table :

型号Model

YJX-FB-200

主电机功率Main motor power

上海上力防爆电机3kw

转速Rotate speed

600 ~ 900 r.p.m

送料电机功率Feeding motor power

上海上力防爆电机2.2/3kw

2800 r.p.m

牵引电机功率Traction motor power

0.75/1.5 Kw

转速可选择Speed selectable

20 ~ 300 r.p.m

固定刀片数量Fixed cutter quantity

2 Pcs

转动刀片数量Rotate cutter quantity

3 Pcs

粉碎室尺寸Crushing chamber size

200x340 mm

粉碎能力Maximum crushing capacity

100 ~ 150 Kg/h

粉碎时噪音Noise in comminution

70 ~ 90 db

粉碎刀具材质Tool Material

SKD11

筛网孔径Screen mesh aperture

8/9/10/12

粉碎料的输送装置Conveyor for crushing materials

粉尘分离系统Dust separator

隔音箱Soundproof box

旋风分离器cyclone separator

1

弯头Elbow

3

联接套Connection sleeve

粉碎原料厚度Crushing Material Thickness

0.1 ~ 3 mm

外观尺寸Appearance size

L:1060 × W:960 × H:1490 mm

整机重量Machine weight

350 kg

二、主要技术参数Main technical parameters:

A、牵引机部分The traction machine :

1、牵引机主轴采用高强度无缝管加工而成，再镀硬铬、美观大方，符合环保；

The main axle of tractor is made of high strength seamless pipe, and then plated with hard chromium, beautiful and generous, never rusting, which is environmentally friendly and durable.

2、机体采用板金精制而成，美观大方；

The body is refined from sheet metal, beautiful and generous, strong and durable.

3、动力部分采用涡轮减速机，一体化设计，方便轻巧，美观大方，并配备厂家变频器，可与主机同步使用，速度可以满足不同客户的要求，质量稳定。

The power part adopts the famous manufacturer's turbine reducer with integrated design, which is convenient, lightweight, beautiful and generous, strong and durable. It is equipped with the famous manufacturer's frequency converter, which can be used synchronously with the main engine. The speed can meet the requirements of different customers, and the quality is stable.

B、粉碎机部分Crusher section :

1、刀具采用进口SKD11材料制造，硬度高，且可以多次研磨，刀具与刀架采用高强度螺丝固紧，粉碎各类软硬料轻松容易；

The tool is made of imported SKD11 material, which has high hardness, strong wear resistance and can be grinded many times. The tool and the tool holder are fastened by high strength screw, which is especially durable and easy to crush all kinds of soft and hard materials.

2、机体采用***度钢板经过机床***加工后，然后一体化焊接而成；

The machine body is made of super-strength steel plate after precise processing by machine tool and then integrated welding. It is durable and never bursts.

4、刀架采用空心式结构设计，运转稳定，风阻小；

The tool holder adopts hollow structure design, which has stable operation, small wind resistance and strong durability.

5、采用皮带传动方式，技术成熟、运作稳定；

Adopting belt drive mode, mature technology and stable operation

6、粉碎原料厚度范围为0.5-3mm。如需粉碎加厚材料，请订购时注明。

The thickness of crushing material ranges from 0.5 mm to 3 mm. For crushing and thickening materials, please specify when ordering

C、风机部分Fan section：

1、采用马达质量稳定；

The motor of famous brand manufacturer is stable in quality and durable.

2、风机外壳及叶片采用板金整体制作，美观大方，环保卫生；

The outer shell and blade of the fan are made of sheet metal, which is beautiful and generous, environmentally friendly, hygienic and durable.

3、风叶设计，压力大，输送能力强且运行稳定。

Unique blade design, high pressure, strong conveying capacity and stable operation

D、机器保养注意事项Matters needing attention in machine maintenance：

1、请勿溅水、油、粉尘等；Do not splash water, oil, dust, etc.

2、避免接触易燃易爆及腐蚀性气体、液体；

Avoid contact with flammable, explosive and corrosive gases and liquids

3、远离电器噪声源（等离子）；Far away from electrical noise sources (Plasma)